



Protokoll för styrelsemöte för H-sektionens styrelse

Den 22:e januari 2025 kl. 17:30

Plats: Styret, Lindholmen

Närvarande:

Ordförande: Ninus Johansson [NJ]

Vice ordförande: Razan Saadi [RS]

SAMO: Olivia Sandberg [OS]

Utbildningsansvarig: Gabriel Rask Thurin [GRT]

Föredragande:

Formalia

§1. Mötets öppnande

Ninus Johansson förklarar mötet öppnat kl.

§2. Val av mötessekreterare

Mötet väljer Gabriel Rask Thurin till mötessekreterare

[NJ]

§3. Val av justeringsperson

Mötet väljer Razan Saadi till justeringsperson

[NJ]

§4. Eventuella adjungeringar

Inga adjungeringar

[NJ]

§5. Godkännande av dagordningen

Mötet godkänner dagordningen

[NJ]

§6. Föregående protokoll (241217)

Mötet godkänner föregående protokoll (241217)

[NJ]

[JD]

Informationsfrågor

§7. Meddelanden

a. Ordförande

Inbjudna på reps, kommer kunna gå igenom nya lokalen med kommittéer snart. Vi kommer ha krav på att lägga ut våra

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Gabriel Rask Thurin)

Justeringsperson (Razan Saadi)



arrangemang i kår appen från och med något datum som [NJ]
sätts sen

b. Vice ordförande

Löst aspschema med input från alla LP3 ordf:s, har tänk på att [RS]
börja planera en intro "föreläsning" för alla ny sittande. Bokat
SAK 3 med alla kommittéer samt diskuterat med min ordf
samt sjö hur vi ska lösa städet. Annars går allt bra dvs dagligt
arbete.

c. Ekonomiansvarig

Meddelande eko

[ON]

d. SAMO

Dagligt arbete, möte med JämK om jämlikhet veckan
(hoppade in för ordförande i JämH)

[OS]

e. Arbetsmarknadsansvarig

Hejhej!

Jag har det senaste haft möte med Smart Build AI, startup [SS]
bolag som saker lite goa datastudenter till ett projekt.
Kontaktat Zoran för att nå ut till rätt målgrupp. Fortsatt
kontakt med Sejfa och påbörjat kontakt av fler företag som
ville höras nu i januari. Ny Sejfa kampanj på gång där man nu
ska få 40% billigare i månaden samt något värde 400kr vid
tecknandet. Behöver tips på vad man kan få för 400 kr!!!
Hejdå!

f. Utbildningsansvarig

Planerat kursutv tävling / fika, pluggfika, anordnat vakant
post, äntligen kan alla logga in på deras j*vla mail-adresser,
dagligt arbete. [GRT]

g. Informationsansvarig

Kunde tyvärr inte närvara men har gjort Skitviktigt, PR:at
sektionens dag, samlat in aspposters, uppdaterat Rustets och [JD]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Gabriel Rask Thurin)

Justeringsperson (Razan Saadi)



DSCs sida på htek.se samt uppdaterat htek.se/aspa med alla kommittéer som har aspning nu och deras arr, saknar aspgrupp från DSC och skHål men lär komma innan Sektionens dag.

Diskussionsfrågor

§8. Utvärdering av Höstas

Diskussion kring hur hösten har varit, känt som mycket har gjorts fast ändå kunnat göra mer.

[NJ]

§9. Förväntningar för resten av året

Diskussion kring vad styrelsen har för förväntningar om styrelseåret. Bättre intern kommunikation är en förbättringspunkt.

[NJ]

§10. Medarbetarsamtal

Diskussion kring sekt. ordf vill ha samtal med alla i styrelsen.

§11. SAK3

Diskussion kring SAK3, ha städutbildning på SAK3 för alla kommittéer då det skötts väldigt dåligt med städ.

[NJ]

§12. Datum för kommittéuppstart

Diskussion kring vilket datum som fungerar: Start LV3

[NJ]

Formalia

[NJ]

§13. Nästa möte (ååmmdd)

a. Action plan

Att Göra	Ägare	Målbild	Kommentar
Köp lås till Nya FT	Oscar	Innan läsperiodens slut	
Bunkern		Snart	Leverantör har

[NJ]

[NJ]

[NJ]

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Gabriel Rask Thurin)

Justeringsperson (Razan Saadi)



mixerbord case			tappat bort om och letar
----------------	--	--	-----------------------------

§14. Skvaller, dementier och känsliga ämnen

På grund av ämnets känsliga karaktär tas det inte upp i protokollet

§15. Mötets avslutande

Ninus förklarar mötet avslutat kl. 19:31

Mötesordförande (Ninus Johansson)

Sekreterare (Gabriel Rask Thurin)

Justeringsperson (Razan Saadi)